
Zápis ze 5. jednání výkonného 

výboru Hnutí Brontosaurus  

11.–12. ledna 2025, Brno  

Účast: Alena Konečná, Rozálie Jandová, Daniela Syrovátková, Martin Kadala 
(online), Václav Havlíček  
Hosté: Dalimil Toman, Josef Dvořáček, Martin Polášek, Josef Ferenc, Hana 
Rosová, Barbora Hubená  
Omluveni: Tereza Opravilová, Diana Hájková  

Souhrn aktuálních úkolů  
Souhrn úkolů z dřívějška  
Body k projednání VV  

1) Vyhodnocení VV 2024/25  
2) Odměny pro místopředsedkyně  
3) Valná hromada + programové setkání  
4) Strategie HB - jarní setkání  
5) Zprávy z ústředí  
6) Komunikace mezi VV a ÚHB  
7) Ukončení činnosti klubu HB Lovčičky  
8) Pozastavení činnosti ZČ Modrý Kámen  

Body k projednání VV + KRK  
1) Výstupy z Rady HB na Refreshi  

Souhrn aktuálních úkolů  

Dalimil Toman podá přihlášku HB do Národní asociace 

dobrovolnictví Souhrn úkolů z dřívějška  

Dalimil Toman a Josef Dvořáček - revidují popisy pozic a výše jejich úvazků 
(případně jejich vytvoření) - navýšení úvazku dle míry zodpovědnosti a priority - 
TRVÁ  
Dalimil Toman osloví Pellegrini TRVÁ  

Martin Kadala - udělat článek o vzniku nového ZČ a klubu - tento bod se projedná 
na poradě ÚHB TRVÁ  



Dalimil Toman ve spolupráci s Veronikou Vlačuhovou vypracují návrh 
organizačního pokynu, pošle do VV HB ke komentování, na Valnou hromadu 
HB 
(dále jen VH HB) bod ke směřování mezinárodna v plénu valné hromady TRVÁ (k 
úpravě)  

Dalimil Toman – zamyšlení nad strategií interní komunikace, udělat k tomu 

sezení, přepracovat OP k interní komunikaci atd. TRVÁ  

Body k projednání VV  

1) Vyhodnocení VV 2024/25  

Výkonný výbor zhodnotil předešlý rok a projednal možné kandidatury na příští rok.  

2) Odměny pro místopředsedkyně  

VV navrhne na valnou hromadu bod ohledně možnosti výjimečných odměn 
místopředsedkyním.  

Aktivity (do zprávy na VH):  
● společné porady (6x)  
● pololetní hodnotící rozhovory s řediteli (s Codym 3x – ohledně předání pozice) 
● setkání s facilitátorem ke strategickému plánování (4x)  
● právní konzultace  
● výběrové řízení (pohovory, příprava)  

3) Valná hromada + programové setkání Plánování 

Programového setkání na valné hromadě (sobota dopoledne a po obědě).  

Přidat bod k hlasování - pozměnění stanov ohledně funkčního období VV - 
prodloužení funkčního období o 1 měsíc – aby bylo při změně osob s právem podpisu 
možné podepisovat klíčové smlouvy  

4) Strategie HB - jarní setkání  

Strategický plán se tvoří na 1 - 3 roky max, přítomní by měli být lidé, kteří ho budou 



naplňovat - tedy VV + ÚHB, náplň: jak budeme naplňovat priority a programy, které vyšly z 
PS.  
Ve hře je 2-3 denní jednání ÚHB + VV (případně + Pražské RC), práce s výstupy z 
programového setkání 

5) Zprávy z ústředí  

Programový ředitel  
● Dozvuky výročního roku  
● Nové prostory ústředí  

● Personální – Hana Rosová nastoupila na vedoucí kanceláře, bude končit Jakub 
Kiššík na dobrovolnickém centru - k řešení - kluby mohly spadat pod RC ● Vyčlenit 
nějaký budget pro RC, které by pak vykonávaly agendu - propojování lidí, ○ úvaha 

nad RC do strategie – jak je podpořit, aby vznikaly zespodu ○ převést dobrovolnické 
centrum na RC Brno (zatím neexistuje)  

○ člověk pečující o volné členy by mohl pečovat o všechny členy  
● Středoškoláci – úvahy nad minigranty pro středoškoláky  
● PR a marketing – výstava Příběhů nadšení v Praze // setkání s podporovateli ● 
Mezinárodno – plánují se workcampy, tři EVS dobrovolníci; partneři v projektu 
Létající ryba – pro lidi, kteří se zapojuji do vzdělávání  

Finanční ředitel  
● Na konci února se budou do druhé části nových prostor stěhovat Hnutí Duha, 

kancelář tam má i JRDM  
● Individuální fundraising - zhodnocení za loňský rok  
● Finanční zhodnocení Dortu  
● Proběhl kulatý stůl s články 9.1.  

6) Komunikace mezi VV a ÚHB  

Předsedkyně se 14. ledna bude potkávat se zaměstnanci/zaměstnankyněmi ÚHB 
- Optimální systém komunikace mezi ÚHB a VV.  

7) Ukončení činnosti klubu HB Lovčičky 

Hlasování proběhlo online mimo jednání VV:  

Návrh:  

VV HB schvaluje Žádost o ukončení činnosti klubu Hnutí Brontosaurus Lovčičky.  

PRO: 6 PROTI: 0  
Zdrželi se: 1  



Návrh byl přijat. 

8) Pozastavení činnosti ZČ Modrý Kámen 

Hlasování proběhlo online mimo jednání VV:  

Návrh:  

VV HB částečně pozastavuje činnost ZČ Modrý kámen v rozsahu pořádání akcí v areálu 
budovy č. p. 459, Adamov (EVC Švýcárna) a to do doby, než bude předloženo platné 
vodoprávní povolení k provozu čistírny odpadních vod v EVC Švýcárna.  

PRO: 7 PROTI: 0  
Zdrželi se: 0  

Návrh byl přijat.  

Body k projednání VV + KRK  

1) Výstupy z Rady HB na Refreshi  

Ve zpětné vazbě je odkaz na formulář na stížnost - notifikaci obdrží ÚHB (vedoucí 
kanceláře), VV (předsedkyně, případně další) a KRK.  
V první řadě podnět řeší ÚHB a komunikuje s tím, kdo ho podal (nejde-li o anonym), dle 
zvážení předává k šetření KRKu.  
Po šetření KRK předá zprávu VV k rozhodnutí o dalším kroku.  

Pokud by stížnost směřovala na nějaký orgán, tak tam budou kontakty na konkrétní orgány a 
můžou kontaktovat přímo jeden orgán.  

Zapsala: Rozálie Jandová  
Ověřila: Alena Konečná 


